
SIS OTROŠKEGA VARSTVA

Nova dohodkovna lestvica
Starši bodo plačevali najmanj 20 in največ
70 odstotkov ekonomske cene vrtcev

Ljubljanske skupnosti otro-
škega varstva so sprejefe pred-
log nove.lestvice za diferenci-
rano udeležbo staršev v ceni
vrtcev, Lestvica se bistveno ra-
zlikuje od lanskoletne, ki je bi-
la razdeljena na devet dohod-
kovnih skupin in po kateri so
starši plačevali od najmanj 30
odstotkov do največ 80 odstot-
kov ekonomske cene. Letošnja
lestvica, ki vetja od 1. februarja
dalje, obsega 8 dohodkovnih
skupin, starši pa bodo plače-
vali za svoje otroke vvrtcih
najmanj 20 odstotkov do naj-
več 70 odstotkov ekonomske
cene. Najnižji odstotek bodo
plačevali starši, ki imajo na
družinskega člana do 1875 din
dohodkov meseČno, karznese
pri povprečni ceni za varstvo
in nego dojenčka 565 dinarjev,
za varstvo in vzgojo predšol-
skega otroka pa 422 dinarjev.
NajveČ (70%) pa bodo plače-
vali starSi, ki imajo več kot
4500 dinarjev mesečnega do-
hodka na družinskega člana in
sicer za dojenčka 1977 din, za
predšolskega otroka pa v pov-
prečju 1477 dinarjev. Letošnja
ekonomska cena vrtcev, ki ve-
Ija prav tako od 1. februarja
dalje, pa znaša za varstvo in
nego dojenčka v povprečju
2824 dinarjev. za varstvo in
vzgojo predšolskega otroka pa
povprečno 2110 dinarjev.

Predlog nove lestvice je
obravnaval tudi IO bežigrajske

skupnosti otroškega varstva
na seji 27. marca in mu posve-
tif posebno pozornost. Odbor
je natančno pregledal gradivo

in ugotovil, da so delegacije
dobile zares pregledno in stro-
kovno obdelano gradivo. Ugo-
tovtl je tudi, da so pri lestvipi
upoštevale pripombe in pred-
loge delegacij. Le-te se na-
mreč pri lanskotetni lestvici ni-
so strinjale z 80 odstotno ude-
ležbo staršev in predlagale, naj
se vprihodnje zniža. Delegaci-
je se tudi niso strinjale s tem,
da pri izračunu osnove za ugo-
tovitev dohodka na družinske-
ga člana niso upoštevali otro-
Škega dodatka.

Ob dejstvu, da so te pripom-
be delegacij v kar se da možni
meri zajete v predlogu nove le-
stvice, s čimer je tudi upošte-
vana socialna varnost delovnih
Ijudi, je IO sklenil predlagati
svoji skupščini, naj predlog le-
stvice potrdi in sprejme,

Skupščina OV je to tudi sto-
rila in sicer že naslednji dan na
6. redni seji obeh zborov. Dele-
gatom je natančno in ra-
zumljivo obrazložil lestvico
predsednik IO mestne skupno-
sti otroškega varstva Branko
Golobič, ki je stvarno tudi od-
govarjal delegatom na razna
vprašanja. Nanašala so se pre-
težno na posamezne izračune.
Med obravnavo so delegati po-
Sredovali mnenja svojih dele-
gacij, da je predlog lestvice ze-
lo premišljeno pripravljen, da
lestvtca odraža vzajemnost in
solidarnost staršev in da je
skladna s socialno politiko.

Delegat KS Savsko naselje je
izrazil dvom. da bo nižji odsto-
tek udeležbe staršev kril de-
janske stroške vrtcev. ker mar-
sikateri od staršev ne prijavlja
dejanskih dohodkov družine.
Predlagal je. naj vzgojnovar-
stvene organizacije zahtevajo

nova potrdila o dohodkih. Po-
jasnili so mu, da so dobile vse
VVO navodila (kot informacija
so bila navodila priložena gra-
divu), v katerih je natančno
opredeljeno, kaj vse se šteje v
dohodek (tč. 6 navodil) in kaj
ne (tč. 8 navodil). Delegatom
so zagotovili, da bodo v prime-
ru nepravilnosti takoj uvedli
nadzor. Glede na tojeskupSČi-
na sklenila, naj vzgojnovar-
stvene organizacije vnovič
preverijo pravilnost ugotavlja-
nja skupnih dohodkov in poo-
blastila izvršni odbor. da to
uredi.

V nadaljevanju seje sta oba
zbora sprejela tudi predlog za
ceno storitev za varstvo otrok v
varstvenih družinah ter potrdi-
la in sprejela oceno o uresni-
čevanju plana družbene vzgo-
je in varstva otrok v Ljubljani
za obdobie 1976-1980 v letih

program otroško varstvo v be-
žigrajski občini postaviti na
prioritetno mesto na področjL
družbenih dejavnosti. Na seji
skupščine je bilo postavljenc
delegatsko vprašanje, zakaj ta-
ko počasi poteka gradnja ob-
j e k t v za otroško varstvo. Na

1976-1978. Tudi gradivo o tem
je bilo skrbno in pregtedno
urejeno. 12 gradiva je biio ra-
zvidno, cta nairt za obdobje
1976-1978 ni bil v celoti ure-
sničen in da je pritisk staršev
za sprejem otrok v vrtce čeda-
Ije večji, kar velja predvsem na
območjih novih sosesk. Zato je
skupščina sprejela stališče
izvršnega odbora, da je treba v
sklopu priprav na srednjeročni

vprašanje bodo delegati dobili
obširen pismeni odgovor.

Stajpsfiina !• spreiela še
sklep o pripravi srednjeročne-
ga plana razvoja skupnostj
otroškega varstva v občim Be-
žigrad ter sklep o pripravi dol-
goročnega plana razvoja te
skupnosti.
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